
Vraag met betrekking tot het toewijzen van woningen aan belangstellende voor bepaalde projecten = 
toekomstige bewoners 

Waarom wordt er gewacht met de inschrijvingen van belangstellende voor woningbouw projecten tot
het bijna af is. Neem nu het project Schuylenburcht en project Langeburchwal en daar uiteraard de 
huurwoningen en starters woningen. Wanneer er nu, eerder dan nu het geval,  begonnen zou worden
met de procedure van toewijzingen zou dat bij vele gezinnen veel rust geven. Zeker voor de mensen 
die in aanmerking komen voor het zorg gedeelte maar zeker ook voor alle andere toekomstige 
bewoners. Daarbij komt dan het feit dat deze mensen zich niet verder druk hoeven te maken over 
een woonruimte met als gevolg dat het aantal inschrijvingen op andere projecten af gaat nemen. 
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